

نموذج التوكيل Proxy Form

Dear Bank Albilad's Shareholders

السادة مساهمي بنك البلاد الكرام

The form of power of attorney is not available as the extraordinary general assembly meeting will be conducted by means of modern technology, in order to ensure the safety of the bank's shareholders and to support the efforts and preventive measures and measures by the competent and relevant health authorities to address the new coronavirus(COVID-19),and as an extension of the continuous efforts made by all government agencies in the Kingdom of Saudi Arabia to take preventive measures to prevent its spread.

نموذج التوكيل غير متاح حيث سيتم بالاكْتفاء بعقد الجمعية العامة غير العادية عبر وسائل التقنية الحديثة عن بُعد، وذلك حرصاً على سلامة مساهمي البنك وضمن دعم الجهود والاجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفيروس كورونا المستجد (COVID-19)، وامتدادا للجهود المتواصلة التي تبذلها كافة الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في اتخاذ التدابير الوقائية اللازمة لمنع انتشاره.

We would like to inform you that there will be a live audio broadcast of the meeting through the link available in Tadawulaty system.

ونود الاخطاة بأنه سيكون هناك بث صوتي مباشر للجمعية وذلك عن طريق الرابط المتاح في نظام تداولاتي.

For any quires please contact Investor Relations Department at:

في حال وجود أي استفسارات يرجى الاتصال على علاقات المستثمرين عن طريق:

Phone Number: 00966 11 4798585

الهاتف 011 4798585

Email: shareholders@bankalbilad.com

البريد الالكتروني: Shareholders@bankalbilad.com

Best Regards

وتقبلوا وافر التحية والتقدير